


搅拌机齿轮箱是搅拌机的重要组成部分，
主要用于传动搅拌机的搅拌部件，如搅拌
刀或搅拌棒。齿轮箱通常由齿轮、轴承、
轴和外壳等部件组成，通过齿轮的传动来
实现搅拌机的搅拌功能。

搅拌机齿轮箱的设计和制造需要考虑到搅
拌机的工作环境和工作要求，确保其具有
足够的强度和耐久性。同时，齿轮箱的润
滑和维护也是非常重要的，可以有效延长
搅拌机的使用寿命。

在使用搅拌机齿轮箱时，需要定期检查和
维护，确保其正常运转。如果发现有异常
情况，如异响或温度过高等，应及时停机
检修，以免造成更严重的故障

应用场所:立式单蛟龙TMR饲料搅拌机；小
马力立式搅拌机；卧式TMR饲料搅拌机；
1-1.5，2-3m³混凝土搅拌机等等

Aluminum shell gearbox is a kind of gearbox made of aluminum alloy material, 
which has the characteristics of light weight, corrosion resistance and good heat 
dissipation. Aluminum shell gearboxes are usually used in industrial machinery 
and equipment, automobiles, ships and other fields for transmission and speed 
shifting. The main components of the aluminum shell gearbox include gears, 
bearings, shafts, etc., which transmit power through the meshing of gears to 
realize the operation of mechanical equipment.

Aluminum shell gearbox has the advantages of simple structure, convenient 
maintenance and high transmission efficiency, and is widely used in various 
industrial fields. At the same time, the aluminum shell gearbox also has good 
wear resistance and stable working performance, and can run stably for a long 
time. When choosing an aluminum shell gearbox, it is necessary to select the 
appropriate model and specification according to the specific use requirements 
and working environment to ensure the normal operation and service life of the 
equipment.



    

  
        
       
        
       

搅拌机类齿轮箱目录导航

平行轴类齿轮箱目录导航















Others：
平行轴齿轮箱是一种常见的齿轮传动装置，用于传递动力和
转速，通常用于平行轴之间的传动。平行轴齿轮箱由两个或
多个平行轴上的齿轮组成，通过齿轮之间的啮合传递动力，
实现不同轴之间的传动
A parallel shaft gearbox is a common gear transmission device 
used to transmit power and speed, and is usually used for 
transmission between parallel shafts. The parallel shaft 
gearbox consists of two or more gears on parallel shafts, 
which transmit power through the meshing between the gears 
to achieve transmission between different shafts












